

PROTOKOLL RY 16/2020

Datum: 2020-11-25

Plats: Teamsmöte.

Närvarande: * Johan Garli (JG), Ledamot
(* = beslutande) * David Lindström (DL), ledamot
* Stefan Ohlson(SO), Ledamot
* Lotta Lundqvist(LL), Ledamot
* Janne Rydh (JR), Ordförande
Jocke Berg (JB), SRM
Patrik Persson (PP), SRM

frånvarande: Urban Wahlberg (UW), Förbundsstyrelsen
Anna Rönne (AR), Tekniska Kommittén
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén

Till Officiella meddelanden:

-
- § 241 **Mötets öppnande**
 - § 242 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 243 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 244 **Pågående ärenden**
 - § 245 **Ekonomi**
 - § 246 **Landslag**
 - § 247 **SM**
 - § 248 **Däck**
 - § 249 **Teknik**
 - § 250 **Dispenser**
 - § 251 **Öppet Rallyforum**
 - § 252 **SGA**
 - § 253 **Rallyregler**
 - § 254 **Övriga frågor**
 - § 255 **Nästa möte**
 - § 256 **Mötets avslutande**

§ 241 **Mötets öppnande**

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 242 **Föregående mötesprotokoll**

Inget kvar från föregående protokoll

§ 243 Fastställande av dagordning

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 244 Pågående ärenden

- Arbetet fortsätter att nå en slutgiltig lösning för utlandsregistrerad tävlingsbil, remiss är skickad till Transportstyrelsen. Inget nytt.

-Pågående ärendet med R5-bilar in i NAT4WD-klassen, bordlades då TK ej var närvarande.

§ 245 Ekonomi

-Inget nytt.

§ 246 Landslag

- Inget nytt.

§ 247 SM

-SRM rapporterar att ett intensivt arbete pågår hos Boden MS pga ev covidanpassningar.

-SRM har skapat en manual för covidanpassningar till SM-arrangörer, som diskuterades.

-Frågor har inkommit om reglerna till Sprint SM. Vi gör ett förtydligande om att SRM har i avtal, som i stora SM, rätt till reklam på bilens fram-och bakruta. Diskuterades maxantal i Sprint SM, SRM tar det med sig och skapar ett förslag.

-Diskuterades om SRM's SM-sprint och SM-veckans Sprint.

§ 248 Däck

-Ny däcklista publiceras v.49 fördröjningen beror på att MRF vill få med sitt VM-däck.

§ 249 Teknik

-Ärende om import av rallybil, ursprungskontrollen måste uppfyllas och Gr.Hb regelverket måste uppfyllas för att det ska gå. Bordlägges då TK inte var närvarande.

-RU skapar ett OM om alternativt bromsok.

-RU svarar godkänt på tolkningen av höjd på stötdämpare i bak, övre ledpunkt skall vara under rutans kant. Gäller i Gr.Hb.

-Ärende om alternativ bakvinge till NAT 4WD bordlägges då TK ej var närvarande.

§ 250 Dispenser

-Inget nytt

§ 251 Öppet Rallyforum

-Inget nytt.

§ 252 SGA

-Program klart inför Teams-möte med SGA den 28/11.

§ 253 Rallyregler

-RU skapar ett OM, om förlängning med 6 månader av digitala lösningar och kursintyg, dvs till 30/6-2021.

-NNBF får godkänt att köra sin DM-tävling samtidigt som Bodens flyttade SM-tävling den 28/2-21.

-Diskuterades lokaltävling/distriktstävling. En del arrangörer väljer lokaltävling pga för få startande, enklare att genomföra och mindre kostnader. Men det är inte meriterande och inga uppklassningspoäng ges.

-RU svarar på ärende om fri gallring och förlängning av 2020-års licenser.

§ 254 Övriga frågor

-Coronastatus. Regeringens/FHMs restriktioner har skärpts. Redan nu har ett antal tävlingar ställts in för 2021.

-Ärende om mediavästar pågår.

§ 255 Nästa möte

-Nästa möte 1/12 kl. 20.00.

§ 256 Mötets avslutande

-Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22.00.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Lotta Lundqvist

Janne Rydh